
Zápisnica 2/2023 

zo zasadnutia VV KBT konaného dňa 20.02.2023 

 

Prítomní: Mária Lörincová, Miroslav Svítek, Miloslav Kubla, Jozef Polomský, Ladislav Bimbo 

Prizvaný: Ján Molnár 

 

Program: 

          1. Otvorenie - Lörincová 

          2. Schválenie zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení – Svítek 

4. Stav na účte a v pokladni – Svítek, Kubla 

5. Počet žiadostí o IČ a počet členov, ktorí zaplatili členské už na tento rok – Kubla Lörincová 

6. Stanovy – stále nie je kompletná verzia  - všetci 

7. Informácie z KST -  Polomský 

8. Rôzne 

Bod 1. Otvorenie 

Prítomných privítala predsedníčka VV KBT, Mária Lörincová, ktorá zvolala toto zasadnutie VV KBT a 

s pozvánkou zaslala aj program zasadnutia VV KBT. Dala hlasovať o navrhnutom programe 

zasadnutia VV KBT 

Hlasovanie: 

Za  5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Navrhnutý program zasadnutia VV KBT bol schválený 

 

Bod 2. Schválenie zapisovateľa 

Za zapisovateľa tohot VV KBT bol navrhnutý podpredseda VV KBT, Miroslav Svítek. 

Hlasovanie: 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Za zapisovateľa zasadnutia VV KBT bol zvolený Miroslav Svítek 

 

Bod 3. Kontrola plnení uznesení 

Uznesenia 1,2,3,4/2023 – splnené 

Uznesenie 5/23 schválené per rollam poslané 

Uznesenie 6/23  CP 474€ za výrobu 300 ks odznakov OTO 24 vrcholov MK BSK – objednávka 

zaslaná 

 

Bod 4. stav na účte a v pokladni 

Podpredseda VV KBT, Miroslav Svítek, informoval, že k 20.02.2023 je na účte KBT vo Fio banke 14 

674,39 € a predložil k tejto informácii aj výpis o stave účtu z 9,39 hod. tohto dňa. 

Hospodár VV KBT, Miloslav Kubla informoval, že v pokladnici je v hotovosti 88,25 €. 

 



Bod 5. informáciu o IČ KBT predniesli predsedníčka VV KBT Mária Lörincová a hospodár VV KBT 

Miloslav Kubla. Z 61 IČ KBT, ktorý zaplatili v roku 2022 členské v KST, si do 20.2.2023 zakúpilo 

členskú známku KST na rok 2023 – 23 IČ KBT. 

 

Bod 6. schválenie definitívnej podoby návrhu inovácie stanov KBT 

Predsedníčka VV KBT, Mária Lörincová, predložila návrh inovácie Stanov KBT, tak ako ho 

spracovala na základe pripomienok od členov VV KBT, IČ a stanovísk MK KBT. Po širšej diskusii bol 

tento návrh aj s prijatými pripomienkami predložený na hlasovanie. 

 

Návrh Uznesenia 7/2023 

VV KBT schvaľuje návrh inovácie Stanov KBT, ktorý je prílohou č.1 tejto zápisnice a zároveň uložil 

predsedníčke VV KBT, aby tento návrh Stanov KBT, zaslala do 28.02.2023 predsedom MK KBT na 

pripomienkovanie, aby mohol byť na VZ KBT v apríli 2023 predložený na schválenie. 

Hlasovanie. 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie 7/2023 bolo schválené 

 

Bod 7. - informácia z rokovania VV KST 

Člen VV KBT, Jozef Polomský, predniesol informáciu z rokovania VV KST, ktorého je členom ako 

predseda Majetkovej komisie. Podstata informácií bola o vysokohorských chatách v majetku KST a 

problémoch s fotovoltaikou a čistením odpadových vôd z nich. Tiež informoval o výzvach z programu 

Intereg a stave príprav, aby KST mohol požiadať o peniaze z týchto výziev. 

 

Bod 8. Rôzne: 

Garant OTO 24 vrcholov MK BSK a TTO 13 MK 700, podpredseda VV KBT Miroslav Svítek, 

informoval, že k 20.2.023 splnilo OTO 312 turistov, z toho 189 mužov, 118 žien, 69 mladších ako 18 

rokov, 39 starších ako 60 rokov, 65 členov KST a TTO 85 turistov. 

Predniesol tiež návrh, aby keď sa inovujú Stanovy KBT, upravil sa aj mätúci názov KBT na Región 

KST – Bratislava. Po diskusii, z ktorej vyplynula povinnosť množstva oznámení na rôzne inštitúcie a 

z toho vyplývajúcich finančných nákladov, dohodli sa členovia VV KBT túto úpravu názvu 

nepredkladať VZ KBT. 

Informoval prítomných, že v sobotu 18.02.2023 sa zúčastnilo na XXVI. Ročníku ZVVMK na kopci Na 

varte – ruiny hradu Kuchyňa, 126 turistov, z toho 27 z ČR. 

Informoval prítomných, že ako predseda SPT KST sa zúčastňuje rokovaní Organizačného výboru 

CLTZ KST 2023 v Lozorne a že už funguje webová stránka zrazu - https://www.zrazlozorno.sk . 

Ďalej predložil návrh uznesenia 8/23, aby zaslala predsedníčka VV KBT dopyt na MK KBT ohľadom 

záujmu o Odznak 100 jarných kilometrov 2023, aby mohol byť 25.03.2023 na Otvorení jarnej sezóny 

na Pánovej lúke predávaný záujemcom. 

 

Návrh Uznesenia 8/2023 – predsedníčka VV KBT, Mária Lörincová pošle do konca februára 2023 

predsedom MK KBT dopyt, o koľko odznakov 100 jarných km 2023 by mali ich členovia záujem s 

tým, že spätná odpoveď je potrebná do 10.3.2023. 

Hlasovanie? 

https://www.zrazlozorno.sk/?fbclid=IwAR22PH1FxZD9T3sRU9hXfcsC5maCTAfXf87aI74QYaIHzym_DUZXqBr7BeE


Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

uznesenie 8/2023 bolo schválené. 

 

Návrh Uznesenia 9/2023 – podpredseda VV KBT, Miroslav Svítek, kúpi na Otvorenie 100 jarných km 

na Pánovej lúke, naplánovaného na 25.03.2023, 60 ks špekáčikov, 3 ks nakrájaného 1 kg pšenično-

ražného chleba, 2 ks veľkej horčice, ¾ kg Oravskej slaniny, 3 kg cibule, tak aby neprekročil sumu 

odsúhlasenú Uznesením 37/2022 – 100 €. 

Hlasovanie: 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie 9/2023 bolo schválené. 

 

Predsedníčka VV KBT, Mária Lörincová uzatvorila diskusiu, poďakovala prítomným za aktívnu účasť. 

 

Prílohy: 

č.1  - Návrh inovovaných Stanov KBT 

 

 


